
 

 
 

Poznań, 12 grudnia 2018 r. 

 

Interpelacja 

ws. zwiększenia patroli policji w obrębie ul. Wyłom w Poznaniu 

  

Szanowny Panie Prezydencie,  

Według opinii mieszkańców os. Powstańców Warszawy istnieje problem związany z 

trwającą od wielu miesięcy patologią, spowodowaną funkcjonowaniem osiedlowego sklepu 

„Żabka” przy ul. Wyłom oraz powstaniem osiedlowego bloku społecznego nr 9. Dochodzi do 

sytuacji, w których w godzinach popołudniowych gromadzi się wokół sklepu i w obrębie 

pobliskiego parkingu około kilkadziesiąt osób, bardzo często nietrzeźwych, którym mimo ich 

stanu sprzedaje się (w ww. sklepie) bez żadnego problemu alkohol.     

 Z powyższych przyczyn ludzie obawiają się o swoje bezpieczeństwo. Istnieją osoby, które 

zrezygnowały z chodzenia do kościoła na Msze Święte o godz. 19:00, gdyż były świadkiem 

zachowań wywołujących lęk o zdrowie i życie. Inne zostały już pobite (jak jeden z mieszkańców, 

który zgłosił problem: pobity dwukrotnie 25 listopada 2018 roku), a z uwagi na niefunkcjonujący 

(prawdopodobnie wyłączony) monitoring sklepu, trudno dochodzić sprawiedliwości. Sprawa 

powyżej opisanej patologii była wielokrotnie zgłaszana na komisariat policji Poznań-Północ i jest 

służbom znana. Niestety ich interwencje są znikome i całkowicie niewystarczające.  

 Uprzejmie proszę o zwiększenie ilości patroli policji oraz wyczulenie służb patrolujących 

o podejmowanie skutecznych działań mających na celu eliminację problemu oraz zapewnienie 

mieszkańcom spokoju życia na osiedlu. Jednocześnie proszę o udostępnienie danych dot. liczby 

interwencji służb na ul. Wyłom w ciągu ostatniego roku. 

Łączę wyrazy szacunku, 

Mateusz Rozmiarek 
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